
Povzetek referata
Poročilo o dejavnosti ob-

činske konference v prete-
klem mandatnem obdobju je
izredno kritično. Takšen kon-
cept poročila je bil nameno-
ma izbran - izogniti smo se
skušali preveč podrobni oce-
ni delovanja posameznih or-
ganov občinske konference in
dati splošno oceno vloge, ki jo
je mladinska organizacija
imela v preteklem obdobju in
ki je bila mnogo šibkejša, kot
pa bi morala biti glede na me-
sto, ki ji v naši družbi gre kot
eni od družbenopolitičnih or-
ganizacij.

Kljub temu uspehi mladin-
ske organizacije niso bili tako
majhni. Postala je fizično pri-
sotna skoraj na vseh področ-
jih družbenega življenja, dasi
njen vpliv še močno zaostaja
za njeno številčnostjo. Danes
deluje v bistveno drugačni
družbeni klimi in podcenje-
valni odnos do nje je marsikje
že preteklost. Kljub temu pa
je treba ugotoviti, da je aktivi-
stični verbalizem postal zna-
čilen spremljevalec njenega
dela. Ta verbalizem ne sme-
mo odpravljati z novimi reso-
lucijami, ampak z bistveno
drugačnimi metodami dela,

ki bodo največjo pozornost
posvetile konkretnim pro-
blemom, s katerimi se sreču-
jejo osnovne organizacije.

Temeljna področja aktiv-
nosti mladinske organizacije
bodo še naprej družbenoeko-
nomski odnosi, vzgoja in izo-
braževanje, krajevna skup-
nost in družbene organizacije
in društva. Da pa bi načeia
zaživela tudi v praksi, ni do-
volj, da samo ponavljamo, da
se moramo boriti za uve-
ljavljanje delitve po delu, za
takšno kadrovsko politiko, ki
bo znala izkoristiti velike
ustvarjalne potenciale mlade
generacije, za samoupravno
šolo itd. Tudi organizacijsko
se bomo morali usposobiti za
delo, ki ne bo temeljilo na sla-
bokrvnih frazah in resoluci-
jah, ampak na reševanju vsa-
kodnevnih problemov, s kate-.
rimi se srečujejo mladi ljudje.
Zato bo v prvi fazi glavna po-
zornost novoizvoljenih or-
ganov občinske konference
posvečena stiku z osnovnimi
organizacijami, ki mora biti
sistematičen in kontinuiran
in ne sme temeljiti samo na
goli izmenjavi pošte kot
dOSlej. Mile Šetinc


